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Vragen:

1. Is er bekend hoeveel afval er op de bodem ligt in het watergebied 
waarover het Waterfonds zal gaan?

2. Zijn de uitkomsten al bekend van de vissentelling in de wateren van de 
Goudse Binnenstad?

3. Is bekend wat de waterkwaliteit is in de Goudse binnenstad en welke 
instantie is hier verantwoordelijk voor?

4. Vormt het kanoën en suppen een gevaar voor zeldzame muurplanten? 
Waarom wel of waarom niet?

5. Ligt het in het voornemen dat commerciële bedrijven ook kano’s of 
supboarden mogen gaan aanbieden?

Antwoorden:
1. Nee, dit is niet bekend.

2. Nee, deze zijn nog niet bekend.

3. Vanuit de KRW (Kader richtlijn Water) heeft het Hoogheemraadschap 
Rijnland de verplichting om de waterkwaliteit te verbeteren. Hiervoor 
heeft het Hoogheemraadschap 40 waterlichamen (oppervlakte > 50 ha) 
aangewezen. Binnen de gemeentegrenzen van gemeente Gouda zijn 
geen waterlichamen aanwezig.
Het monitoren van het oppervlaktewater is geen verplichting vanuit de 
Kader Richtlijn Water. Niet elk oppervlaktelichaam kan gemonitord 
worden. 



4. We verwachten dat aantal kano/supbewegingen door intieme vaarroute 
weinig tot geen effect zullen hebben op eventueel aanwezige 
muurplanten. 

5. Verwachting is dat betere vaarrecreatiemogelijkheden in onze stad en 
regio het aantrekkelijker zullen maken om kano’s/supboards/bootjes te 
verhuren. 


